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  Protokoll:  3 / 2024 

  Datum:   2024-05-27 

                 Plats:   Digitalt via Zoom 

 

 

 

Närvarande: Carina Nilsson (CN)            Anm frånvaro: Magnus Backstig (MB)             

 Susanne Lindberg (SL)             Lena Ahlqvist (LA) 

 Annika Schröder (AS)               Helén Nilsson (HN) 

Marianne Lindblom (ML) fr §34      

 Annelie Isaksson (AI) 

 Susanne Vähäniitty (SV) 

 Karin Sjölund Östholm (KSÖ) fr §34 

Carita Marmstig (CM) 

 

          

§ 29  Mötets öppnande 

  Ordförande Carina Nilsson hälsade alla välkomna och förklarade mötet öppnat 18.35 

 

§ 30  Val av protokollförare 

  Till protokollförare valdes AS 

 

§ 31  Godkännande av dagordning 

  Den föreslagna dagordningen godkändes 

 

§ 32  Val av person som jämte ordföranden skall justera dagens protokoll 

  Till att justera dagens protokoll valdes Annelie Isaksson 

 

§ 33  AU-beslut 

Inga AU beslut har tagits  

 

§ 34  Föregående protokoll 

Föregående protokoll 2/2024 gicks igenom och lades till handlingarna. 

 

§ 35  Styrelsen 

- Postlista 

Postlistan gicks igenom 

Gällande ansökan från Dogue de Bordeaux att starta upp rasklubben igen.  

Beslutades enhälligt att denna fråga ska bordläggas för att kontakta SKK/FK och 

höra om deras åsikt då rasklubben har sedan 2005 varit vilande vid 2 tillfällen,  

2009 lades den vilande, återstartade 2013, 2017 lades den åter vilande. 

 

Remisser 

Hela styrelsen måste gå igenom remisserna från SKK gällande nya avtal mellan 

SKK-specialklubb-rasklubb och återkomma till CN snarast möjligt.  

 

  Ekonomi 

  Balans och resultatrapport per 2024-04-30 skickad till styrelsen innan mötet. 

Inkomster/utgifter från utställningen i Södertälje är inte riktigt klara.   
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- Föreläsningar/utbildningar 

  CN har inte kontaktat Maritha Ö-H  

Till dags datum så har endast ett fåtal anmälningar kommit in till föreläsningen 

”Berikning” med Christina Klosterberg. 

   Lägg ut påminnelser på Facebook. 

 

§ 36  Rasklubbar 

  PYS – datum för möte med SMHK (samma möte som genomförts med övriga 

rasklubbar) 

   Kuvasz – årsmöte nu avklarat 

SDAK – har genomfört inofficiell utställning 26 maj i Säffle med ca 70 anmälda 

hundar. 

 

  CN har sammanställt ett frågeformulär som ska skickas till rasklubbarna för att få 

feedback på mötena som genomfördes. Har bett om svar senast 2024-07-01. 

 

ML sammanställer materialet som användes under mötena och skickar ut det till 

samtliga rasklubbar. 

 

§ 37  Kommittéer /arbetsgrupper 

- Avel  

ML kom tyvärr inte med på föreläsningen/utbildningen som SKK har gällande RAS. 

 

- Utställning 

2024 

Södertälje är genomförd med 37 deltagande hundar (13 raser) 

Gränna än så länge lite dåligt med anmälningar (ca 45 st/dag) 

CN har kontaktar ett företag om offert på färdigstekt tacofärs för ca 100 pers till 

Gränna. 

Moheda domare är klar, ska bara få avtalet underskrivet. 

  Domare för den inofficiella i Moheda är inte klart ännu.  

  2025 

  Samarrangemang i Hässleholm. Continental Bulldog + Broholmer delar domare.  

  Förslag kom på att Estrela, KGBV samt PM kan dela domare.  

  2026 

  Ansökningar till utställningar inskickade till SKK 

  

- Sociala medier 

       

§ 38  2024 jubileums år 

SL har haft kontakt med Engelsons för sponsring men ombads att återkomma i 

december då detta år redan var klart med sponsring från de. 

 

SV kollar vidare på en skrift för de 25 år som specialklubben har funnits. Alla i 

styrelsen kan vara behjälpliga i denna skrift.  
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§ 39  Övriga beslut 

- Inga övriga beslut 

     

§ 40  Övrigt 

- Inga övriga frågor 
  

§ 41  Nästa möte  

  Blir måndag 8 juli 19.00 

 

§ 42  Mötets avslutande 

  Ordförande Carina Nilsson tackade för visat intresse och mötet avslutades 20.30 

 

 

 

 

 

/ Annika Schröder /       / Carina Nilsson /           

Protokollförare            Mötesordförande            

 

 

 

 

 

/ Annelie Isaksson  /  

Justerare   
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  Protokoll:  3 / 2024 


  Datum:   2024-05-27 


                 Plats:   Digitalt via Zoom 


 


 


 


Närvarande: Carina Nilsson (CN)            Anm frånvaro: Magnus Backstig (MB)             


 Susanne Lindberg (SL)             Lena Ahlqvist (LA) 


 Annika Schröder (AS)               Helén Nilsson (HN) 


Marianne Lindblom (ML) fr §34      


 Annelie Isaksson (AI) 


 Susanne Vähäniitty (SV) 


 Karin Sjölund Östholm (KSÖ) fr §34 


Carita Marmstig (CM) 


 


          


§ 29  Mötets öppnande 


  Ordförande Carina Nilsson hälsade alla välkomna och förklarade mötet öppnat 18.35 


 


§ 30  Val av protokollförare 


  Till protokollförare valdes AS 


 


§ 31  Godkännande av dagordning 


  Den föreslagna dagordningen godkändes 


 


§ 32  Val av person som jämte ordföranden skall justera dagens protokoll 


  Till att justera dagens protokoll valdes Annelie Isaksson 


 


§ 33  AU-beslut 


Inga AU beslut har tagits  


 


§ 34  Föregående protokoll 


Föregående protokoll 2/2024 gicks igenom och lades till handlingarna. 


 


§ 35  Styrelsen 


- Postlista 


Postlistan gicks igenom 


Gällande ansökan från Dogue de Bordeaux att starta upp rasklubben igen.  


Beslutades enhälligt att denna fråga ska bordläggas för att kontakta SKK/FK och 


höra om deras åsikt då rasklubben har sedan 2005 varit vilande vid 2 tillfällen,  


2009 lades den vilande, återstartade 2013, 2017 lades den åter vilande. 


 


Remisser 


Hela styrelsen måste gå igenom remisserna från SKK gällande nya avtal mellan 


SKK-specialklubb-rasklubb och återkomma till CN snarast möjligt.  


 


  Ekonomi 


  Balans och resultatrapport per 2024-04-30 skickad till styrelsen innan mötet. 


Inkomster/utgifter från utställningen i Södertälje är inte riktigt klara.   
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- Föreläsningar/utbildningar 


  CN har inte kontaktat Maritha Ö-H  


Till dags datum så har endast ett fåtal anmälningar kommit in till föreläsningen 


”Berikning” med Christina Klosterberg. 


   Lägg ut påminnelser på Facebook. 


 


§ 36  Rasklubbar 


  PYS – datum för möte med SMHK (samma möte som genomförts med övriga 


rasklubbar) 


   Kuvasz – årsmöte nu avklarat 


SDAK – har genomfört inofficiell utställning 26 maj i Säffle med ca 70 anmälda 


hundar. 


 


  CN har sammanställt ett frågeformulär som ska skickas till rasklubbarna för att få 


feedback på mötena som genomfördes. Har bett om svar senast 2024-07-01. 


 


ML sammanställer materialet som användes under mötena och skickar ut det till 


samtliga rasklubbar. 


 


§ 37  Kommittéer /arbetsgrupper 


- Avel  


ML kom tyvärr inte med på föreläsningen/utbildningen som SKK har gällande RAS. 


 


- Utställning 


2024 


Södertälje är genomförd med 37 deltagande hundar (13 raser) 


Gränna än så länge lite dåligt med anmälningar (ca 45 st/dag) 


CN har kontaktar ett företag om offert på färdigstekt tacofärs för ca 100 pers till 


Gränna. 


Moheda domare är klar, ska bara få avtalet underskrivet. 


  Domare för den inofficiella i Moheda är inte klart ännu.  


  2025 


  Samarrangemang i Hässleholm. Continental Bulldog + Broholmer delar domare.  


  Förslag kom på att Estrela, KGBV samt PM kan dela domare.  


  2026 


  Ansökningar till utställningar inskickade till SKK 


  


- Sociala medier 


       


§ 38  2024 jubileums år 


SL har haft kontakt med Engelsons för sponsring men ombads att återkomma i 


december då detta år redan var klart med sponsring från de. 


 


SV kollar vidare på en skrift för de 25 år som specialklubben har funnits. Alla i 


styrelsen kan vara behjälpliga i denna skrift.  
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§ 39  Övriga beslut 


- Inga övriga beslut 


     


§ 40  Övrigt 


- Inga övriga frågor 
  


§ 41  Nästa möte  


  Blir måndag 8 juli 19.00 


 


§ 42  Mötets avslutande 


  Ordförande Carina Nilsson tackade för visat intresse och mötet avslutades 20.30 


 


 


 


 


 


/ Annika Schröder /       / Carina Nilsson /           


Protokollförare            Mötesordförande            


 


 


 


 


 


/ Annelie Isaksson  /  


Justerare   
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